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Kamu Yatırım İnşaatlarında İnceleme Yapıldı 

Vali Vahdettin Özcan İlimizde Devam Eden Kamu Yatırım İnşaatlarının Bazılarında İncelemelerde 
Bulundu 

Vali Vahdettin Özcan, İlimizde inşaat çalışmaları devam eden kamu yatırımlarını yerinde 
inceledi. İncelemede Vali Yardımcısı Ahmet Atılgan, Çevre ve Şehircilik Müdürü Öcal 
Özdemir, İl Emniyet Müdürü Cengiz Öztürk ve Çevre ve Şehircilik Müdürlüğü teknik 
personeli hazır bulundu. 

Önce Hükümet Konağı inşaatına gelen Vali Özcan, inşaatı gezdikten sonra, şantiye şefi 
ile Çevre Şehircilik Müdürlüğü teknik personelinden inşaatla ilgili bilgi aldı. 

Emniyet inşaatına gelen Vali Özcan çalışmaları yerinde inceledi. 
İnşaat şefi ve teknik personelden bilgi aldıktan sonra projeyi inceledi. Daha sonra inşaat 
şefine işler çok yavaş ilerliyor, ekibin çok zayıf, para var, iş gücü takviyesi yapılması 
gerekli, aralık ayının ortasında inşaatının tamamen bitirilecek ona göre diye talimat verdi.  
Projede nizamiye binasının küçük olduğunu gören Sayın Valimiz Vahdettin Özcan; 
beyler burası 24 saat usulü çalışan bir birim muhteşem bir binaya bekçi kulübesi gibi 
nizamiye olmaz nizamiye binasını büyütelim.Denizi geçip derede boğulmayalım dedi ve 
diğer inşaata geçmek üzere Emniyet Müdürlüğü İnşaatından ayrıldı. 

İmam Hatip Ortaokulu, Lisesi ve Yurdununda bulunduğu bir kampüs şeklinde yapılmakta 
olan inşaat de incelemelerde bulundu. İnşaat şefinin yaptığı sunumda, “Sayın Valim iş 
programımızın ilerisindeyiz, inşaat hızlı bir şekilde devam ediyor, Ağustos sonuna kaba 
inşaatımızı bitirmeyi kış sezonunda da mekanik ve elektrik işlerini tamamlayıp 2016 
Eylül ayına bitirmeyi planlıyoruz.” dedi. 
Çevre Şehircilik Müdürü yaptığı konuşmada burasının zemininde jet gravt (zemine 
çimento enjeksiyonu) şeklinde çalıştık çok dayanıklı bir bina olacak dedi. Daha sonra 
Muazzez Servet Amaratoğlu 24 Derslik Okul İnşaatını incelemek üzere buradan ayrıldı. 

Muazzez Servet Amaratoğlu 24 Derslik Okul İnşaatına inceleyen Vali Vahdettin Özcan 
inşaat şefi tarafından karşılandı. Okul hakkında bilgi alan Vali inşaatın % 99’u 
tamamlandığını artık montaj işine başladıklarının bilgilerini aldı, gördüğü eksikler 
hakkında gerekli talimatı verdi. 
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Sayın Valimiz Vahdettin Özcan 02 Haziran 2015 Salı günü saat 15:30’da İlimizde inşaat çalışmaları devam eden 

kamu yatırımlarını yerinde inceledi. İncelemede Vali Yardımcısı Ahmet Atılkan, İl Emniyet Müdürü Cengiz 

Öztürk, Çevre ve Şehircilik İl Müdürü Öcal Özdemir ve Çevre ve Şehircilik İl Müdürlüğü teknik personeli hazır bulundu. 
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Önce Hükümet Konağı inşaatına gelen Sayın Valimiz Vahdettin Özcan inşaatı gezdikten sonra, şantiye şefi ile Çevre 

Şehircilik İl Müdürlüğü teknik personelinden inşaatla ilgili bilgi aldı. 

Sayın Valimiz Vahdettin Özcan çok güzel çalışmalar bunlar emeğinize ve elinize sağlık diyerek, emniyet inşaatı 

binasına gitmek üzere Hükümet Konağı inşaatından ayrıldı. 

Emniyet inşaatına gelen Sayın Valimiz Vahdettin Özcan çalışmaları yerinde inceledi. İnşaat şefi ve teknik personelden 

bilgi aldıktan sonra projeyi inceledi. Daha sonra inşaat şefine, " İşler çok yavaş ilerliyor, ekibin çok zayıf, para var, iş 

gücü takviyesi yapılması gerekli, Aralık ayının ortasında inşaatının tamamen bitirilecek ona göre " diye talimat verdi. 

Projede nizamiye binasının küçük olduğunu gören Sayın Valimiz Vahdettin Özcan; " Beyler burası 24 saat usulü 

çalışan bir birim, muhteşem bir binaya bekçi kulübesi gibi nizamiye olmaz, nizamiye binasını büyütelim. Denizi geçip 

derede boğulmayalım." dedi ve diğer inşaata geçmek üzere Emniyet Müdürlüğü İnşaatından ayrıldı. 

İmam Hatip Ortaokulu, Lisesi ve Yurdununda bulunduğu bir kampüs şeklinde yapılmakta olan inşaat da incelemelerde 

bulundu. İnşaat şefinin yaptığı sunumda, “Sayın Valim iş programımızın ilerisindeyiz, inşaat hızlı bir şekilde devam 

ediyor, Ağustos sonuna kaba inşaatımızı bitirmeyi kış sezonunda da mekanik ve elektrik işlerini tamamlayıp 2016 

Eylül ayına bitirmeyi planlıyoruz.” dedi. 

Çevre Şehircilik Müdürü yaptığı konuşmada, " Burasının zemininde jet gravt (zemine çimento enjeksiyonu) şeklinde 

çalıştık çok dayanıklı bir bina olacak " dedi. Daha sonra Muazzez Servet Amaratoğlu 24 Derslik Okul İnşaatını 

incelemek üzere buradan ayrıldı. 

Muazzez Servet Amaratoğlu 24 Derslik Okul İnşaatına gelen Sayın Valimiz Vahdettin Özcan, inşaat şefi tarafından 

karşılandı. Okul hakkında bilgi alan Sayın Valimiz, inşaatın % 99’unun tamamlandığını artık montaj işine 

başladıklarının bilgilerini aldı, gördüğü eksikler hakkında gerekli talimatı veren Sayın Valimiz tetkik ve incelemelerini 

bu şekilde tamamladı. 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 


